La G i la J
S'escriu j davant de les vocals: 

· A ( jaqueta, passejar
· O ( joc, jove
· U ( dejuni, justícia.
S'escriu g davant de les vocals :
- E ( gel, mengem, vegés
- I ( àgil, enginyer, girar.



EXCEPCIONS: 

S'escriu j davant de e:

· En mots com ara jerarquia, Jericó, jeroglífic, Jeroni, jersei, Jerusalem, jesuïta, Jesús, majestat, i en els derivats o primitius corresponents.

· Davant dels grups -ecc- i -ect-, que apareixen en un reduït nombre de vocables:, injecció, interjecció, objecció, projecció, subjecció, adjectiu, objecte, projecte, subjecte, trajecte; i els mots que en deriven, com ara injectar, objectable, projectil, subjectiu, etc.

